

4D BANGKOK + PATTAYA TOUR

PRIVATE TOUR | MIN.2 TO GO | TRAVEL: 01 APR – 31 OCT '25

BLACK-OUT DATE: 12 – 14 APR 2025

Day 01: Arrive Bangkok (-/-/-)

Meet & greet (Meeting point: Gate No.3 / Level 2). Transfer to hotel and free to do own activities.

Day 02: Bangkok – Pattaya (B/L/D)

After breakfast, proceed for city tour, take a boat to cross the **Chao Phraya River in Thonburi** and visit **Temple of Dawn – Wat Arun** (Exclude Pagoda Fee). After lunch, transfer to one of Thailand's famous city – Pattaya. Enroute visit **Great & Grand Sweet Destination - The dessert-themed cafe in Pattaya** that boasts a massive outdoor play area is laden with gingerbread houses, life-sized ice cream cones and candy canes. And there is also an ice cream cafe & dessert parlor and **visit Honey Bee Farm**. Overnight stay in Pattaya.

Day 03: Pattaya – Bangkok (B/L/D)

After breakfast, **go to Coral Island** (by speedboat or big boat). Then to **train ride at Gems Gallery**, and has lunch in the local restaurant. Continue to **visit Swiss Sheep Farm Pattaya** - Swiss Sheep Farm Pattaya where cute furry animals welcome you with a touch of European-style architecture. Not just sheep, goats and alpacas, but also do you get to say hi to horses, ponies, rabbits and more! Take your kids or friends to this charming farm surrounded by lush hills, and appreciate a relaxing day. Take photos with the animals, decorations like rows of hearts and a windmill, and European-style. Then after, **visit Laser Buddha** where you see Buddha image seated in meditation posture of Sukhothai Cum Lanna style and continue to **"Art In Paradise"**. Here you will be amazed by the most advanced 3D Paintings. Overnight stay in Bangkok.

Day 04: Bangkok – Departure (B/-/-)

After breakfast, free at own leisure till transfer to the airport for flight departure.



HOTEL Tour Code: BP4DPO	ADULT / CHILD WITH BED (PER PAX)				CHILD NO BED
	SGL SUPP	2-3 PAX	4-6 PAX	7-9 PAX	
A BKK: P2 Boutique <u>or</u> Similar PTY: Golden Beach / Mood Hotel <u>or</u> Similar	\$115	\$560	\$440	\$390	70% OF ADULT TWIN SHARE
B BKK: Centre Point Pratunam {Grand Deluxe} / Ramada D'ma <u>or</u> Similar PTY: A-One New Wing / Sunbeam Pattaya <u>or</u> Similar	\$190	\$635	\$520	\$470	
C BKK: Berkeley {Premier} <u>or</u> Similar PTY: A-One New Wing / Sunbeam Pattaya <u>or</u> Similar	\$200	\$645	\$530	\$480	

**** Package Inclusive Of:** Return Airport / Hotel / Airport transfers | 3N stay at choice of hotel | Daily Breakfast | Tour & Transportation as per Itinerary (Transport: 2-9 pax based on 13-seater van)

**** Package Exclude:** Compulsory Tour Guide Fee **SGD65 per day** to be collected on arrival | Air tickets | Travel Insurance with COVID-19 Coverage | Other personal expenses

**** Notes:** Itinerary subject to change w/o prior notice according to traffic conditions |

Compulsory Shopping Stops: Gem, Leather & Honey (3 stops)

H5-140225



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

8858 6778

6323 4556



101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357

4天 曼谷 + 芭堤雅之旅

PRIVATE TOUR | MIN.2 TO GO | TRAVEL: 01 APR – 31 OCT '25

BLACK-OUT DATE: 12 – 14 APR 2025

第一天: 抵达曼谷

(-/-/-)

当地导游将迎接您的到来。(集合点: 3号门/第2层)。
送往酒店, 并自由活动。

第二天: 曼谷 – 芭堤雅

(早/午/晚)

早餐后, 前往游览市区, 乘船横渡湄南河至吞武里, 参观黎明寺(不含塔费)。午餐后, 前往泰国著名城市之一的芭堤雅。途中参观 **Great & Grand Sweet Destination** - 芭堤雅以甜点为主题的咖啡馆, 拥有一个巨大的户外游乐区, 摆满了姜饼屋, 真人大小的冰淇淋甜筒和糖果棒。此外, 还有一家冰淇淋咖啡馆和甜品店, 并参观蜜蜂农场。夜宿于芭堤雅。



第三天: 芭堤雅 – 曼谷

(早/午/晚)

早餐后, 前往参观珊瑚岛(乘快艇或大船)。然后, 乘坐火车前往**宝石画廊**, 并在当地餐厅享用午餐。继续参观**芭堤雅瑞士绵羊农场**, 可爱的毛茸茸的动物以欧式建筑风格欢迎您的到来。不仅有绵羊, 山羊和羊驼, 您还可以与马, 小马, 兔子等打招呼! 带您的孩子或朋友来到这个被郁郁葱葱的山丘环绕的迷人农场, 享受轻松的一天。与动物, 心形和风车等装饰品以及欧式风格合影。之后, 参观**激光佛像**, 您可以看到佛像以素可泰和兰纳风格的冥想姿势坐着, 然后继续前往“**天堂艺术**”, 在这里你会被最先进的3D绘画所惊艳到。夜宿于曼谷。



第四天: 曼谷 – 新加坡

(早/-/-)

早餐后, 自由活动, 直至前往机场乘搭航班返回美丽的家园。



酒店 Tour Code: BP4DPO		ADULT / CHILD WITH BED (PER PAX)				CHILD NO BED
		SGL SUPP	2-3 PAX	4-6 PAX	7-9 PAX	
A	BKK: P2 Boutique <u>or</u> Similar PTY: Golden Beach / Mood Hotel <u>or</u> Similar	\$115	\$560	\$440	\$390	70% OF ADULT TWIN SHARE
B	BKK: Centre Point Pratunam {Grand Deluxe} / Ramada D'ma <u>or</u> Similar PTY: A-One New Wing / Sunbeam Pattaya <u>or</u> Similar	\$190	\$635	\$520	\$470	
C	BKK: Berkeley {Premier} <u>or</u> Similar PTY: A-One New Wing / Sunbeam Pattaya <u>or</u> Similar	\$200	\$645	\$530	\$480	

****配套包含:** 往返机场/酒店/机场接送 | 3天的酒店住宿 | 每日的早餐 | 按行程安排的旅游和交通(交通: 2-9人的13座货车)。

****配套不包含:** 每天必交的导游费新币65元, 在抵达时收取 | 机票 | 带有COVID-19保险的旅游保险 | 其他个人费用

****备注:** 根据交通状况, 行程可能会有变化, 恕不另行通知。

必经的购物站: 宝石、皮革和蜂蜜(3站)。

H5-140225

